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《材料投资》内容简介：应该直接投资黄金吗？谁在驱动材料板块？中国在材料板块如
何影响世界？澳大利亚的大雨为什么让全球煤价暴涨？2008年初中国南方的一场暴雪
与全球铝价上涨有何必然联系？如果爱因斯坦投身华尔街，会不会成为优秀的投资组合
经理人？

《材料投资》将带你用全球视角来分析这些问题。把投资当做一门科学来思考！

全球性材料板块是相当复杂的，涉及多个子行业和国家，它们往往都独具特色。借助《
材料投资》介绍的框架，你将学会如何鉴别差异，抓住机遇，避免重大失误。

《材料投资》内容通俗易懂，适合专业投资人及在投资机构、大型企业、私募基金、创
投公司、基金公司等从事相关业务的人士阅读，也是那些想对经济板块、经济区和全球
股票市场的其他组成部分有所了解的读者的初级读物。 The second installment of the
Fisher Investments On series is a comprehensive guide to the Materials sector. Fisher
Investments on Materials can benefit both new and seasoned investors, covering
everything from Materials sector basics to specific industry insights to practical
investing tactics, including common pitfalls to avoid. The book will begin with a
discussion of Fisher Investments’ investing philosophy as it applies to the Materials
sector. Then, readers will be lead through a discussion of sector basics , what drives the
industries, and develop a framework for individual security analysis. Finally, the book
will look at industry fundamentals and discuss what investors can do to protect
themselves in a down market. For more information visit www.
materials.fisherinvestments.com
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